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P R O T O K Ó Ł  NR IV/2024 

 
SESJI RADY GMINY KRZYŻANÓW 

 
ODBYTEJ W SALI GMINNEGO OŚRODKA KULTURY I SPORTU W 

KRZYŻANOWIE W DNIU 3 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 
 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności (nieobecny Paweł Stangreciak) ,   

- 23 sołtysów (3 radnych pełni funkcję sołtysa),      

- pracownicy Urzędu Gminy Krzyżanów: Tomasz Jakubowski – Wójt Gminy, Emilia Widawska – Skarbnik 

Gminy, Maciej Kucharski – Mecenas. 

  

Listy obecności radnych, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy Krzyżanów stanowią 

załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj o godzinie 9.00 otworzył IV sesję Rady 

Gminy. Przywitał radnych, Wójta Gminy Tomasza Jakubowskiego wraz z pracownikami, 

Mecenasa Macieja Kucharskiego oraz sołtysów. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego piętnastoosobowego 

składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krzyżanów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok”.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadań od Powiatu Kutnowskiego w zakresie 

wykonania napraw cząstkowych dróg powiatowych na terenie gminy Krzyżanów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Krzyżanów na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/368/2023 Rady Gminy Krzyżanów  w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie  dziecka w Publicznym Gminnym 

Klubie Dziecięcym ,,Pod bocianim skrzydłem” w Krzyżanowie.    
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzyżanów 

na lata 2024-2027. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/11/2024 Rady Gminy Krzyżanów w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kutnowskiemu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko na 

usuwanie skutków powodzi. 

11. Przyjęcie protokołu nr III/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 23 sierpnia 

2024 r.    

12. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

Radni otrzymali przed sesją projekty wszystkich uchwał – stanowią one załączniki nr  4, 5, 6, 

7, 8, 9, 10 i 11  do nin. protokołu. 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Krzyżanów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2025 rok”.  

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy Tomasz Jakubowski, przedstawiając projekt uchwały powiedział m.in. – 

generalnie, w poprzednich latach z tego Programu korzystało Stowarzyszenie Wspierające 

Rozwój Gminy Krzyżanów. Oni swój wniosek, akces składali, chociaż mogą też inne 

stowarzyszenia, KGW, inne stowarzyszenia też mogą składać. To tyle, dziękuję. 
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/44/2024 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krzyżanów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok” została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadań od Powiatu Kutnowskiego w zakresie 

wykonania napraw cząstkowych dróg powiatowych na terenie gminy Krzyżanów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj -  radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko powiem, o którą drogę tutaj chodzi. Chodzi o drogę 

biegnącą od Kaszew-Kolonii w stronę Szewc Owsianych. Jest to droga powiatowa, odcinek 

1100 m. Taką uchwałę podejmujemy, ażeby była ona, mogła być pokryta destruktem, tak, jak 

pozostałe drogi, które remontujemy dla Powiatu, w sumie dla sowich mieszkańców. To tyle, 

dziękuję. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/45/2024 w sprawie przejęcia zadań od Powiatu Kutnowskiego w zakresie 

wykonania napraw cząstkowych dróg powiatowych na terenie gminy Krzyżanów została 

podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Krzyżanów na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy. 
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Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko powiem. To chodzi o działkę 27/4 w Konarach, która 

już dotychczas przez tych dzierżawców była użytkowana. Myślę, że co najmniej dwadzieścia 

lat. Ci państwo wystąpili do nas, do Gminy o wykupienie tej działki. Myślę, że nie powinniśmy 

sprzedawać, ponieważ na sąsiednich działkach jest zamiar, że powstaną domy wielorodzinne z 

tego Towarzystwa SIM. Także, myślę, że ta działka może się w przyszłości przydać pod 

jakąkolwiek infrastrukturę, czy pod parking, obojętnie pod co, czy pod plac zabaw. Dlatego też, 

ja wystąpiłem tutaj z taką propozycją do państwa, że możemy im nadal poddzierżawiać. 

Dlatego też, powstała uchwała, żeby umożliwić państwu, aby następne lata mogli użytkować 

tą działkę, żeby ona nie stała jako nieużytek. To tyle. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/46/2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Krzyżanów na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.    

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/368/2023 Rady Gminy Krzyżanów  

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie  dziecka w Publicznym 

Gminnym Klubie Dziecięcym ,,Pod bocianim skrzydłem” w Krzyżanowie.    

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko powiem o tej uchwale. Dotychczas kwota opłaty 

wynosiła 650 zł. Teraz będzie 1300 zł, ale to nie ma wpływy na kieszeń rodziców. Te środki i 

tak pochodzą z zewnątrz. Dzięki tej uchwale, podniesionej tej kwocie będzie większy wpływ 
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do Gminy, czyli mniejsze kwoty, jeżeli chodzi o prowadzenie Klubu Dziecięcego. Koszt 

rodziców jest tylko za dniówkę wyżywieniową dziecka, czyli ok. 20 zł. To tyle, dziękuję.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/47/2024 zmieniająca uchwałę Nr XLV/368/2023 Rady Gminy Krzyżanów  w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i wyżywienie  dziecka w Publicznym Gminnym 

Klubie Dziecięcym ,,Pod bocianim skrzydłem” w Krzyżanowie została podjęta jednogłośnie, 

tj. 14 głosami „za”.    

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/48/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2024-2027 została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?    

 

Radna Anna Przybysz-Krysińska – tak, ja chciałabym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – proszę. 
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Wójt Gminy T. Jakubowski – może ja najpierw omówię tą uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dobrze, to proszę. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski przedstawiając projekt uchwały powiedział m.in. – w dziale 921 

zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 15 tys. zł z tytułu dotacji w zakresie ochrony i 

opieki nad zabytkami. Może tutaj przypomnę państwu. W ubiegłym roku pojawił się z 

Polskiego Ładu taki program, gdzie mogliśmy, mogły gminy, samorządy wnioskować o środki 

zewnętrzne, o dofinansowanie do zabytków na terenach poszczególnych gmin. W sumie Gmina 

Krzyżanów, bodajże, chyba ze trzy razy występowaliśmy o te środki zewnętrzne, aż w końcu, 

no, nie ukrywam, że przy pomocy i Posła Matuszewskiego i Senatora Błaszczyka udało się te 

środki pozyskać. Pozyskaliśmy 421.400 zł na renowację budynku Urzędu Gminy w 

Krzyżanowie. Pozyskaliśmy 421.400 zł na renowację ołtarza w kościele w Łękach. Niestety, 

na kaszewski kościół nie mogliśmy pozyskać, ponieważ nie jest to zabytek, ale wystąpiliśmy o 

dofinansowanie do modernizacji, termomodernizacji plebanii w Kaszewach Kościelnych przy 

kościele, na co dostaliśmy dofinansowanie. Skąd się bierze te 15 tys. zł? Stąd się bierze, że 

ksiądz, obecny ksiądz Marcin Koralewski złożył wniosek do Gminy, żeby oprócz tego 

dofinansowania 421.400 zł Gmina wsparła tą inwestycję na różnego rodzaju dodatkowe 

remonty, na wannę, na kafelki, na jakieś tam renowacje otworów drzwiowych czy okiennych, 

drzwiowych bodajże. Dlatego też, no, poczuliśmy się w obowiązku, ażeby księdzu pomóc, tym 

bardziej, że ksiądz wcześniej udział własny do tej inwestycji 2% wpłacił, czyli wpłacił kwotę 

bodajże 11.100 z własnych środków. Dlatego też, tutaj zabezpieczyliśmy kwotę 15 tys. zł, 

ponieważ wniosek opiewał na kwotę 48.954. Uznaliśmy, że Gmina Krzyżanów da 15 tys. zł. 

Pozostałą kwotę, czyli te 38 tys. zł da ksiądz z Kaszew. Dlatego też, taka była decyzja i jest 

zapis 15 tys. zł. Nie wiem, dużo, niedużo, w moich oczach jest to dużo. Mamy Urząd Gminy, 

który remontujemy, raczej do nikogo nie możemy wystąpić, tylko sami musimy się starać o 

środki. Po drugie, wchodzimy w kredyt, tak szczerze mówiąc, na logikę, ktoś, jak bierze kredyt, 

to też nie rozrzuca się pieniędzmi, nie rozdaje tych pieniędzy na prawo i na lewo. Taka była 

tutaj wspólna nasza decyzja. To tyle, dziękuję. Jakby jakieś pytania były, to odpowiem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dobrze, dziękuję. Pani radna Przybysz-Krysińska 

proszę.  
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Radna A. Przybysz-Krysińska – szanowny panie Wójcie, szanowny Przewodniczący Rady 

Gminy, szanowni koledzy radni, szanowny panie Mecenasie, pani Skarbnik, państwo sołtysi. 

Właściwie tak naprawdę to, co chciałam się odnieść do tej uchwały, to zostało w większości 

powiedziane przez pana Wójta. Chodziło mi tylko tak naprawdę o zapis  w paragrafie 

wydatków w dziale 921, jeśli chodzi właśnie o  zwiększenie środków w zakresie ochrony, 

opieki właśnie zabytków, zwiększenie 15 tys. zł na dofinansowanie dodatkowych remontów. 

26 września mieliśmy Komisję, na której omawialiśmy uchwałę. Ja wtedy zgłaszałam, że 

łatwiąc swoje prywatne sprawy w kancelarii, byłam świadkiem jak wygląda tak naprawdę 

plebania, w sensie, chodzi mi pod kątem, jak jeszcze jest wiele prócz tej termomodernizacji, 

która wchodzi tak, jakby w kosztorys rzeczy do wykonania. Po czym mieliśmy możliwość 

podjechania na plebanię zobaczenia, jak wygląda to tak naprawdę. Pojechaliśmy dnia 

następnego, pięcioro radnych z klubu radnych podjechało. Pozostali radni widocznie nie mogli 

bądź jakieś inne okoliczności ku temu nie sprzyjały. Po prostu zdjęcia zrobiliśmy, żeby nowi 

radni też mieli możliwość zobaczenia, że tak naprawdę, to dofinansowanie jest naprawdę 

konieczne. Może ja puszczę zdjęcia, proszę się z nimi, może od tej strony, proszę się zapoznać. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ja tam byłem na plebanii. Także, ja znam, ale z tego co wiem, 

pozostali radni też tam bywali i oglądali, jak remonty przebiegają. Także, nie wiem, czy to jest 

konieczne, żeby teraz oglądać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – proszę bardzo pani radna, proszę kontynuować. 

 

Radna A. Przybysz-Krysińska – to znaczy, ja tylko chciałam, żeby po prostu ci radni, którzy 

nie mieli możliwości zobaczenia jak to wygląda, bo tak naprawdę, kwestia wymiany wanny 

bądź ewentualnie jakieś inne rzeczy, to znaczy tak, można zobaczyć, jak jest po prostu na tych 

zdjęciach, gdzie tak naprawdę, jak wygląda teraz ta wanna.  Więc, to nie jest jakiś tam luksus, 

tylko po prostu podstawowe rzeczy do bieżącej egzystencji. Ja tylko tyle chciałam, żebyście 

państwo po prostu wiedzieli. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Pan Wójt chciałby się odnieść? 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski -  chciałbym się odnieść, znaczy, no, pani radna pokazuje nam 

zdjęcia.  Ja mieszkam w parafii Kaszewy od urodzenia i tam chodzę do kościoła i uczęszczam 

do kościoła, i bywałem nie raz na plebanii. Ja myślę, że stan plebanii jest zasługą księży, którzy 
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tam zamieszkiwali. Także, jeśli ktoś nie chce remontować własnego domu, to z biegiem czasu 

uciuła się duży remont, gdzie i tak uważam, że Gmina Krzyżanów bardzo dużo pomogła 

oferując te 421 tys. zł z dotacji i jeszcze 15 tys. zł z dotacji tutaj na ten zabytek. Szczerze 

mówiąc, wanna, no, jest dużo mieszkańców, gdzie rodziny wielodzietne i nie mają w ogóle 

wanny, nie mówiąc o wannie gorszej, lepszej, nie mają też łazienki, gdzie pomagamy w jakiś 

sposób, żeby, a tam, no, jakby nie było jest łazienka. Myślę, że jest trzy razy lepsza jak u nas w 

Urzędzie Gminy w Krzyżanowie, gdzie dziennie się przewija w Gminie setki osób, wcale nie 

przesadziłem, a w budynku plebanii się dziennie przewija, nie wiem, no, może w tygodniu trzy, 

cztery osoby, jeżeli chodzi o interesantów, a korzystając z łazienki, to nie wiem, czy jest w 

miesiącu jedna taka osoba. Także, ja myślę, że tutaj łazienka, to bardziej to już jest księdza, że 

tak powiem, komfort i jakaś tam potrzeba. To jest takie moje zdanie. Myślę, że trzeba być 

uczciwym w stosunku nie tylko do, w stosunku do wszystkich mieszkańców, żeby tutaj nie 

roztrząsać się pieniędzmi, tym bardziej, że tak, jak mówię, planujemy zaciągnąć kredyt. To 

tyle, no, ale każdy ma swoje zdanie i każdy się wypowie poprzez głosowanie. To tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos, co do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/49/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2024 rok została 

podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/11/2024 Rady Gminy Krzyżanów w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kutnowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze ze strony państwa radnych uwagi, pytania do projektu 

uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  
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Wójt Gminy T. Jakubowski – taką uchwałę musimy podjąć, ponieważ, tak, jak mówiłem, po 

przetargu wyszło, że ta ścieżka pieszo-rowerowa będzie nas kosztowała 3.922 tys. zł, a 

wcześniej była kwota z tego tytułu w uchwale bodajże 2 mln zł. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/50/2024 zmieniająca uchwałę Nr I/11/2024 Rady Gminy Krzyżanów w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kutnowskiemu została podjęta jednogłośnie, 

tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko na 

usuwanie skutków powodzi. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni zapoznali się z projektem uchwały 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?     

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – tak, jak mówiłem wcześniej, chociaż symbolicznie chcemy 

wesprzeć jedną z gmin najbardziej poszkodowanych tą kwotą 5 tys. zł. Jak państwo wiecie, 

organizujemy też zbiórkę dla powodzian. Ta zbiórka będzie się kończyła, już zakańcza się w 

piątek. Także, w piątek będziemy już to pakować i wywozić. To tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr IV/51/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko na 

usuwanie skutków powodzi została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 
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Ad. 11. Przyjęcie protokołu nr III/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 23 

sierpnia 2024 r.    

Protokół nr III/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów był wyłożony do wglądu przed sesją w 

biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

Protokół nr III/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 23 sierpnia  2024 r. został 

przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

 

Ad. 12. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

12a. sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy. 

Sprawozdanie z działalności od dnia 24 sierpnia 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył Wójt 

Gminy T. Jakubowski.   

12b. sprawozdanie z działalności między sesjami Przewodniczącego Rady Gminy. 

Sprawozdanie z działalności od dnia 24 sierpnia 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. O pani sołtys zgłasza, proszę. Proszę podać mikrofon. 

 

Sołtys sołectwa Rybie Bożena Błachowicz – razem z jedną z mieszkanek Rybia […]  

wpadłyśmy na pomysł zorganizowania pomocy dla rolników poszkodowanych  na terenach 

powodziowych. Zbieramy siano, słomę i zboże. Dwóch przewoźników z terenu naszej gminy 

pan […] i pan […] zaoferowali się przewieźć te pasze. TIR, naczepa pana […] będzie ładowana 

w sobotę, pana […] w poniedziałek tak ok. południa. Jeżeli ktoś by chciał przekazać takie 

rzeczy, to zapraszam do mnie na plac Rybie 4. I to właściwie wszystko, dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję pani sołtys, bardzo ładny gest. Czy jeszcze 

ktoś z państwa chciałby zabrać głos?  Nie widzę. 
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 Ad. 14. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad, o godz. 9.37 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął sesję słowami: „zamykam IV sesję Rady Gminy Krzyżanów”.   

 

Na tym protokół zakończono.                           

         

Protokołowała:                                                                Obradom przewodniczył:    

D. Idziak                                                             Przewodniczący Rady Gminy          

                                                                                             Wiesław Czekaj 

 

[…] – wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 902). 

Jawność wyłączyła: 

insp. D. Idziak 

    

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


